
Referat af bestyrelsesmøde i kunstforeningen 
Metropolis den 26.oktober 2023 hos Bente

Tilstede: Henrik, Helle, Inga, Kim, Klaus, Jan, Bente og Poul

Afbud fra: Janne og Mette

1. Valg af dirigent og referent.
Inga blev valgt til dirigent.  Bente til referent

2. Kunst indkøb. 
Vi har i 2023 indkøbt i alt 13 værker til auktion. Det er nok.
Hvis vi alligevel falder for fristelsen til at købe endnu et værk 
kan vi overveje at gemme det til næste år.
Foreningen er indbudt til fernisering på galleri Krebsen, hvor 
Martin Spang Olsen udstiller fra 3.til 25.november, fernisering 
3.november. Kim, Klaus og Henrik vil gerne tage derind, aftaler 
indbyrdes hvornår. 
 
3. Økonomi
Intet nyt. Kasseren var ikke til stede.
 
4. Evaluering af afholdte arrangementer siden 
sidst bestyrelsesmøde:
-DAC d. 21.9. Fint arrangement. God guide. For lang tid 
mellem guidet rundvisning og middagen. 
-Copenhagen Contemporary 12.10. Spændende udstilling. 
Vanskeligt for guiden at få ørenlyd pga de støjende 
kunstværker, men han gjorde hvad der var muligt.
-Generelt om sene afbud til spisning. De fleste restauranter 
kræver ikke betaling for sene afbud, men arrangøren 
anbefales ved bookning på restaurant at spørge om 
deadline for afbud uden betaling. Deadline skal så oplyses 



til deltagende medlemmer og med information om at der vil 
blive opkræver betaling ved afbud efter deadline.
 
5. Kommende arrangementer:
-SMK med Kleemann d. 8.11. Helle står for arrangementet, 
men hun kan ikke deltage på dagen. Kim er stand in.
-Gallerivandring 29.11. eller 30.11 ved Henrik og Kim. 
Mange gallerier har lukket på dette tidspunkt hvorfor 
arrangementet udsættes til marts 2024.
-30.november Emily Gernild. Gl.Holtegaard. Kim arrangerer
-18.januar. The dark side. Kastrupgårdsamlingen. Inga 
arrangerer.
-29.februar Efter naturen. Glyptoteket. Klaus arrangerer. 
Poul er back up.

Ønskeliste for 2024:
Designmuseet
Møde med Jan Gehl(Henrik spørger ham)

6. Udstilling af medlemmernes egne værker. “Kunst og 
tapas”
Forberedelsen genoptages så snart Janne er klar til det.
Arrangementet vil få et selvstændigt punkt på dagsordenen 
til generalforsamlingen.

7. Hjemmesiden
Bente modtog lige inden mødet en del materiale fra 
bestyrelsesmedlemmer. Dette vil snarest blive lagt på siden.
Ellers intet nyt.

8. Kommende generalforsamling:
Bestyrelsesmødet den 28.november skal primært handle om 
forberedelse af generalforsamlingen. 
Henriks band er booket til at spille.



Jan ønsker ikke genvalg til bestyrelsen.
På næste møde skal vi afgøre om der skal opstilles en afløser 
for Jan eller om vi vil foreslå vedtægtsændring, således at 
bestyrelsen i fremtiden kun har 2 suppleanter. 

 
9. Eventuelt
Hen har oplevet at medlemmer falder ud af gruppemailen når 
han sender ud på gruppemailen. Der var ikke hjælp at hente i 
bestyrelsen. Henrik vil søge professionel hjælp. 

 
10. Kommende bestyrelsesmøder: 28.11.kl10.30 hos 
Helle og 8.2 kl 11 konstituerende møde hos Henrik.
 


